
»Sem odlična generalistka, kar se mi retrospektivno zdi pomembna osebnostna lastnost dobrega
vodje velikega tima ali podjetja,« se opredeljuje doktorica biokemije in generalna direktorica družbe
Lenis Farmacevtika. Slovensko podjetje, ki trge južne in vzhodne Evrope oskrbuje s posebnimi
skupinami zdravil, primarno za področja infektologije, nevrologije, onkologije in nefrologije, Vita
Godec vodi - več kot uspešno - od januarja 2022, v skoraj desetletju pa ga je odlično.

Ne skriva, da je bila v prejšnjih službah pogosto sama tista »čudakinja«, ki rine z glavo skozi zid, da
bi se stvari počele drugače, bolje, učinkoviteje, zdaj pa je našla skupino sebi enakih, kjer je lahko
ona res ona. V svoji »garniziji« vodi 50 ljudi, eden njenih največjih poslovnih projektov pa je bila
pripojitev in integracija družbe Medicopharmacia k družbi Lenis farmacevtika. Prepričana je, da se
prav vse da, če se hoče, integriteta pa je njena ključna vrednota. To, kar govori, tudi naredi. Je
direktna, a pri tem vseeno spoštljiva. Pri Godčevi ni sporočil med vrsticami.

Poglavitno poslovno poslanstvo, na katero stavi in na katerem gradi so medosebni odnosi v
podjetju. Poleg izvrstnih sodelavcev in prilagodljivega urnika v službi pa ima izjemno močno
podporo tudi doma. Kot je izpostavila v govoru ob prejemu letošnje prestižne nagrade Artemida
2023 , je to še posebej pomembno, kadar so v igri majhni otroci. Kot mamica dveh deklic resno
opomni, da jih ne smemo več vzgajati le v tradicionalno »lepe in pridne«, temveč tudi v pogumne,
pametne, močne in vztrajne. V to, da lahko postanejo karkoli. Vita Godec, ki si je vse od rosnih let
želela postati raziskovalka, je za to gotovo neizpodbiten dokaz.

Že kot zmagovalka izbora AmCham Top Potential 2018, je veliko brala, kar na kindlu, na katerem je
imela takrat za poletno branje pripravljeno knjigo Predanost Angele Duckworth, profesorice
psihologije na Univerzi v Pensilvaniji. »V bistvu je to knjiga o vztrajnosti, ki je po mojem mnenju
nepogrešljiva tako osebno kot v poslovnem svetu. Poskušam se držati tega, da na težave, na
katere naletim na poti, gledam kot na izzive, a to ni vedno enostavno,« je takrat obrazložila
Godčeva.

»V življenju me je vedno zanimalo preveč stvari, da bi postala strokovnjak le za eno,« rada pove
Vita Godec. Njeno ime pomeni življenje. Nomen est omen, v imenu je pomen. Godec obenem
pomeni muzikant in Vita Godec imenitno igra na saksofon. Glasbilo, ki poleg svojega prilagodljivega
zvoka in široke dinamike omogoča prav posebno kreativno izražanje. In, nenazadnje: Louis
Armstrong je že zdavnaj rekel:»Music is life itself.« Prevod zagotovo ni potreben.
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"Pa nikar ne pozabimo na
optimizem: vse se da, če se
le hoče. "

Zapisala Melita Meršol
Portret naslikala Nea Likar


